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PROTOKÓŁ NR XXXIX/10 
z przebiegu XXXIX sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 26 sierpnia 2010 r. 
 
XXXIX sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej w Zespole 

Szkół Ponadgimnazjalnych w Sulechowie. 
W obradach sesji uczestniczyło 19 radnych (nieobecni: Czesław Hołołub 

i Mieszko Sibilski – radni usprawiedliwili swoją nieobecność). Lista obecności 
radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu nr XXXIX/10 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: Sekretarz Powiatu 
– Izabella Staszak, Edyta Dwojak – Skarbnik, komendanci Państwowej Straży 
Pożarnej i Komendy Miejskiej Policji, dyrektorzy jednostek podległych 
powiatowi, burmistrzowie miast, wójtowie gmin powiatu zielonogórskiego oraz 
naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego. 

Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do niniejszego 
protokołu. 

 
Ad 1. 

Krzysztof Sroczyński, Przewodniczący Rady Powiatu 
Zielonogórskiego o godz. 12.00 otworzył XXXIX sesję Rady Powiatu 
Zielonogórskiego witając wszystkich zgromadzonych.  

Zgodnie z listą obecności stwierdził kworum zdolne do podejmowania 
prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący Rady przekazał głos Komendantowi Państwowej Straży 
Pożarnej, st. bryg Waldemarowi Michałowskiemu. Komendant wręczył 
Staroście Zielonogórskiemu, Edwinowi Łazickiemu Srebrną Odznakę 
Zasłużony dla Ochrony Przeciwpożarowej nadanej przez Ministra Spraw 
Wewnętrznych i Administracji, Jerzego Millera. 

Przewodniczący Rady w imieniu radnych pogratulował Staroście. 
Ad 2. 

Wszyscy radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali 
porządek obrad oraz niezbędne materiały i projekty uchwał wraz 
uzasadnieniami. Zarząd złożył tez 2 autopoprawki: do projektu uchwały w 
sprawie zmiany w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na 
lata 2008-2015” oraz zmiany w budżecie powiatu na 2010 r. Porządek obrad 
Rada przyjęła jednogłośnie, 19 głosami „ZA”. 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXIX Sesji Rady Powiatu. 
2. Przedstawienie porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII Sesji Rady Powiatu. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu z działalności w okresie  

międzysesyjnym. 
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5. Informacja Starosty o pracy Zarządu Powiatu Zielonogórskiego w okresie 
międzysesyjnym. 

6. Działalność Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. 
7. Wnioski i interpelacje radnych. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przyjęcia Planu Gospodarki Odpadami dla powiatu zielonogórskiego na 
lata 2009-2012 z perspektywą na lata 2013-2020, (druk 329) -wersja 
elektroniczna; 

2) uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w 
Zielonej Górze, (druk 330) – wersja elektroniczna; 

3) wyrażenia zgody na nieodpłatne przyjęcie do zasobu Powiatu 
Zielonogórskiego nieruchomości stanowiących własność Skarbu  
Państwa Agencji Nieruchomości Rolnych, (druk 331);  

4) utworzenia przedszkola specjalnego w Specjalnym Ośrodku Szkolno-
Wychowawczym w Sulechowie, (druk 332); 

5) trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Powiatu 
Zielonogórskiego, (druk 333); 

6) powierzenia Gminie Babimost zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego, (druk 334); 

7) powierzenia Gminie Bojadła zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego, (druk 335); 

8) powierzenia Gminie Czerwieńsk zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego, (druk 336); 

9) powierzenia Gminie Kargowa zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego, (druk 337); 

10) powierzenia Gminie Nowogród Bobrzański zadania własnego 
Powiatu Zielonogórskiego, (druk 338); 

11) powierzenia Gminie Zabór zadania własnego Powiatu 
Zielonogórskiego, (druk 339); 

12) utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą Powiatowy Ośrodek 
Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej w Zielonej Górze, (druk 
341); 

13) nadania honorowego wyróżnienia Zasłużony dla Powiatu 
Zielonogórskiego, (druk 343); 

14) zmiany w „Planie Rozwoju Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego 
na lata 2008-2015”, (druk 341); 

15) zmiany w budżecie powiatu na 2010 r., (druk 342). 
9. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
10. Wolne wnioski i zapytania. 
11. Zamknięcie XXXIX Sesji Rady Powiatu. 

 
Ad 3. 
 Radni jednogłośnie, bez uwag przyjęli Protokół XXXVIII/10. 

 



 3

Ad 4. 
 Przewodniczący Rady poinformował, iż w okresie międzysesyjnym 
uczestniczył w 5 posiedzeniach Zarządu, pełnił 5 razy dyżur w biurze Rady. 
Wziął również udział w posiedzeniach Komisji stałych Rady Powiatu, ponadto 
reprezentował Radę: 

1) 03.07. – Gminny Turniej Wsi w Raculi, 
2) 22.07. – Dzień Policji – Aula Uniwersytetu Zielonogórskiego, 
3) 31.07. – Międzynarodowe Mistrzostwa Polski Juniorów w Pięcioboju 

Nowoczesnym – Drzonków, 
4) 20-22.07 – Dni Raculi, łącznie z radnymi Janiną Kałużą i Jadwigą 

Oziemkowską. 
 
Ad 5. 

 Starosta podziękował za odznaczenie, nadmienił również, iż straż pożarna 
w Zielonej Górze działa bardzo dobrze. 

Starosta przedstawił sprawozdanie Zarządu Powiatu z pracy w okresie 
międzysesyjnym od dnia  29 czerwca 2010r. do dnia 25 czerwca 2010r. Zarząd 
Powiatu odbył 8 posiedzeń Zarządu podjął 20  uchwał oraz przygotował na 
dzisiejsze posiedzenia 15 projektów uchwał wraz z dwoma autopoprawkami. 

Podjęte uchwały Zarządu dotyczyły: 
1) udzielenia poręczenia kredytu długoterminowego dla SP ZOZ 

w Sulechowie, 
2) zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2010 r., 
3) powołania komisji egzaminacyjnej dla Pani Jolanty Nowak nauczyciela 

kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 
mianowanego, 

4) powołania komisji egzaminacyjnej dla Pani Renaty Chwin nauczyciela 
kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela 
mianowanego, 

5) powołania komisji egzaminacyjnej dla Pani Małgorzaty Łuszczyńskiej 
nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień 
nauczyciela mianowanego, 

6) powołania komisji egzaminacyjnej dla Pani Bożeny Senderowskiej- 
Lucinkiewicz nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans na 
stopień nauczyciela mianowanego, 

7) powołania komisji egzaminacyjnej dla Pani Magdaleny Ciszewicz-
Klimek nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień 
nauczyciela mianowanego, 

8) powołania komisji egzaminacyjnej dla Pani Krystyny Horodyskiej 
nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień 
nauczyciela mianowanego, 

9) zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2010 r., 

 



 4

10) zmiany uchwały nr 400/2010 z dnia 6 lipca 2010 r. w sprawie udzielenia 
poręczenia kredytu długoterminowego dla SP ZOZ w Sulechowie, 

11) wyrażenia zgody na złożenie wniosku w sprawie przekazania trwałego 
zarządu do nieruchomości nr 486/4, położonej w Gminie Sulechów 
miedzy jednostkami organizacyjnymi Powiatu, 

12) rozłożenia na raty należności z tytułu umowy Powiatu z Firmą Sport-
Premium Sp. z o.o., 

13) powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych im. 
Kawalerów Maltańskich w Zaborze  przy Centrum Leczenia Dzieci 
i Młodzieży, 

14) udzielenia pełnomocnictwa dla dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych 
im. Kawalerów Maltańskich w Zaborze  przy Centrum Leczenia  Dzieci 
i Młodzieży, 

15) powierzenia stanowiska Dyrektor Poradni Psychologiczno 
Pedagogicznej w Sulechowie, 

16) udzielenia pełnomocnictwa dla Dyrektor Poradni Psychologiczno 
Pedagogicznej w Sulechowie, 

17) zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2010 r., 
18) przejęcia nieruchomości położonej  w Sulechowie przy ul. Zwycięstwa, 
19) udzielenia pełnomocnictwa Dyrektor PCPR im. JP II do podejmowania 

czynności związanych z realizacją projektu „Niepełnosprawność nie jest 
przeszkodą…”, 

20) zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2010 r. 
 

Starosta przedstawił informację o przeprowadzonych przetargach 
w Powiatowym Zarządzie Dróg i Starostwie Powiatowym (załącznik nr 3) oraz 
o zamówieniach wg ustawy Prawo zamówień publicznych (załącznik nr 4) 
i postępowaniach zgodnie z Zarządzeniem Starosty Zielonogórskiego 
nr 29/2007 (załącznik nr 5).  

Ponadto poinformował zebranych o udziale wraz z Wicestarostą naradach, 
uroczystościach, konferencjach i innych imprezach w okresie międzysesyjnym: 

1. Wicestarosta wziął udział w Konferencji  -pod nazwą „Aktualny 
i przyszły profil gospodarczy województwa Lubuskiego” zorganizowanej 
przez Urząd Marszałkowski, 

2. Wicestarosta z członkiem zarządu wzięli udział w otwarciu Klubu Pracy 
w Filii Powiatowego Urzędu Pracy w Sulechowie, 

3. Starosta razem z Wicestarostą wziął udział w zakończeniu pleneru 
malarskiego w Domu Pomocy Społecznej w Trzebiechowie, 

4. Starosta uczestniczył w 35 konferencji Stowarzyszenia Gmin 
Rzeczypospolitej Polskiej Euroregion Sprewa-Nysa-Bóbr, 

5. Wicestarosta wziął udział w uroczystym podpisaniu Porozumienia 
dotyczącego realizacji projektu pn. „Lubuski e-Urząd”, 

6. Marek Szarłata wziął udział w obchodach Święta Policji, poinformował 
o odwołaniu Komendanta Miejskiego Policji, 
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7. Wicestarosta wziął udział w Konferencji na temat „Biogazowanie – jak 
inwestować w odnawialne źródła energii” zorganizowanej przez Bank 
Zachodni WBK, 

8. Wicestarosta uczestniczył w Festynie pn. Otwarcie zagrody w Krępsku, 
9. Wicestarosta brał udział w otwarciu świetlicy wiejskiej w Obrze Dolnej, 
10. Wicestarosta uczestniczył w Polsko-Niemieckim Święcie Miodu i Wina 

w Muzeum Etnograficznym w Ochli, 
11. Starosta wziął udział w otwarciu świetlicy wiejskiej w Kotowicach, 
12. Starosta z Wicestarostą spotkali się z nowo wybranym Starostą Powiatu 

Sprewa-Nysa-Bóbr, 
13. Członkowie Zarządu brali udział w obchodach Święta Wojska Polskiego 

w Czerwieńsku i w Sulechowie, 
14. Wicestarosta uczestniczył w Gminnych Sulechowskich Dożynkach, które 

odbyły się w Pomorsku, 
15. Starosta wziął udział w uroczystym pożegnaniu odchodzącego 

Komendanta Miejskiego Policji w Zielonej Górze Pana Mariusza 
Jankowskiego, 

16. Starosta brał udział w rozpoczęciu budowy drogi S3 Międzyrzecz – 
Sulechów, uroczystość odbyła się w Jordanowie. 

17. Wicestarosta i Marek Szarłata uczestniczyli w Festynie z okazji 
zakończenia budowy ścieżki rowerowej, remontu świetlicy i przystani 
wodnej w Starym Kramsku, 
Starosta powiadomił Radę o rozpoczęciu na przełomie sierpnia i września 

remontu pogwarancyjnego drogi  Drągowina – Kępina, w okresie 
wakacyjnym została zakończona budowa nowego szpitala, trwają prace 
związane z jego wyposażaniem. 

Zaprosił radnych i wszystkich zebranych do wzięcia udziału 
w Dożynkach Powiatowych, które odbędą się w dniu 5 września 2010r. 
w Kargowej. 

 
Ad 6. 
 Andrzej Szymczak przedstawił Działalność Powiatowego Inspektora 
Nadzoru Budowlanego. Rada bez uwag, jednogłośnie przyjęła informację. 
 
Ad 7. 
 Andrzej Bawłowicz nadmienił, iż 3. raz porusza sprawę remontu drogi 
Drągowina – Kępina. Jego zdaniem nieprawidłowo złożono reklamację na 
wykonanie tej drogi. Stwierdził również, iż w Sobolicach miała zostać dokonana 
naprawa drogi – wykonawca nie wykonał prac. Na odcinku 1,5 km stwierdzono 
brak podłoża, jest to niezgodne z projektem, a kierownik budowy poświadczył 
nieprawdę. Zgłosił wniosek formalny, by sprawę skierować do prokuratury. 
 Michał Bandziak ponownie poruszył sprawę nie wyciętych suchych 
drzew w Słonem. Poprosił o wykonanie odblasków na poręczach mostka. 
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Zauważył też, że zbliżają się dożynki w Świdnicy, a pobocza przy drodze 
powiatowej są niewykoszone. Na trasie Letnica – Słone są nieusunięte 
wiatrołomy. 
 Stanisław Okopień zwrócił uwagę na stan dróg po powodzi, zwłaszcza 
droga do Ostrzyc i Głuchowa oraz w Radowicach - do drogi wojewódzkiej. 
Zauważył też, iż po ulewach są pozarywane pobocza. Wzdłuż Odry znajduje się 
wiele nieusuniętych połamanych wichurami drzew. 

Lech Czura upomniał się o dokończenie remontu chodnika przy 
ul. Słowackiego w bieżącym roku oraz przywrócenie dawnej szerokości. 
Poprosił o zakonserwowanie i pomalowanie barierek, gdyż w obecnym stanie 
mogą stać się łupem dla złomiarzy. Spytała także o termin uaktualnienia Statutu 
Powiatu. 

Janina Kałuża zwróciła się z prośba o partycypowaniu w kosztach 
zakupu słupków przy posesji 19 i 20 przy drodze Drzonków – Sucha. 
 
Ad 8. 

1) Radni jednogłośnie podjęli Uchwałę XXXIX/305/10 w sprawie 
przyjęcia Planu Gospodarki Odpadami dla powiatu zielonogórskiego 
na lata 2009-2012 z perspektywą na lata 2013-2020” – 19 głosów 
„ZA”. 

2) Bez zastrzeżeń podjęto Uchwałę XXXIX/306/10 w sprawie 
uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego 
w Zielonej Górze, 19 głosów „ZA”. 

3) 19 głosami „ZA” radni podjęli Uchwałę XXXIX/307/10 w sprawie 
wyrażenia zgody na nieodpłatne przyjęcie do zasobu Powiatu 
Zielonogórskiego nieruchomości stanowiących własność Skarbu  
Państwa Agencji Nieruchomości Rolnych. 

4) Rada jednogłośnie, 19 głosów „ZA” podjęła Uchwałę 
XXXIX/308/10 w sprawie utworzenia przedszkola specjalnego 
w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Sulechowie. 

5) Janina Kałuża spytała o brak podpisu radcy prawnego pod 
uzasadnieniem do projektu uchwały. Krzysztof Sroczyński wyjaśnił, 
iż uzasadnienie podpisuje przekładający Radzie projekt. Radca 
prawny parafuje projekt uchwały. Przy 2 głosach 
„WSTRZYMUJĄCYCH” (Janina Kałuża i Ireneusz Nijaki) i 17 
głosów „ZA” podjęto Uchwałę XXXIX/309/10 w sprawi trybu prac 
nad projektem uchwały budżetowej Powiatu Zielonogórskiego. 

6) Uchwałę XXXIX/310/10 w sprawie powierzenia Gminie Babimost 
zadania własnego Powiatu Zielonogórskiego Rada Powiatu podjęła 
19 głosami „ZA”. 

7) Uchwałę XXXIX/311/10 w sprawie powierzenia Gminie Bojadła 
zadania własnego Powiatu Zielonogórskiego Rada Powiatu podjęła 
19 głosami „ZA”. 
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8) Uchwałę XXXIX/312/10 w sprawie powierzenia Gminie Czerwieńsk 
zadania własnego Powiatu Zielonogórskiego Rada Powiatu podjęła 
19 głosami „ZA”. 

9) Uchwałę XXXIX/313/10 w sprawie powierzenia Gminie Kargowa 
zadania własnego Powiatu Zielonogórskiego Rada Powiatu podjęła 
19 głosami „ZA”. 

10) Uchwałę XXXIX/314/10 w sprawie powierzenia Gminie Nowogród 
Bobrzański zadania własnego Powiatu Zielonogórskiego Rada 
Powiatu podjęła 19 głosami „ZA”. 

11) Uchwałę XXXIX/315/10 w sprawie powierzenia Gminie Zabór 
zadania własnego Powiatu Zielonogórskiego Rada Powiatu podjęła 
19 głosami „ZA”. 

12) Radni bez zastrzeżeń, przy 19 głosach „ZA” podjęli Uchwałę 
XXXIX/316/10 w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod 
nazwą Powiatowy Ośrodek Dokumentacji Geodezyjnej 
i Kartograficznej w Zielonej Górze. 

13) 19 głosami „ZA” podjęto Uchwałę XXXIX/317/10 w sprawie 
nadania honorowego wyróżnienia Zasłużony dla Powiatu 
Zielonogórskiego. 

14) Starosta wyjaśnił, iż Dyrektor SP ZOZ w Sulechowie składała 
projekt na konkurs w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska, 
niestety nie uzyskał kwalifikacji.. stąd brak dofinansowania. 
Autopoprawka przyjęta 18 głosów „ZA” i 1 „WSTRZYMUJĄCYM” 
– Lech Czura. 
Uchwała XXXIX/318/10 w sprawie zmiany w „Planie Rozwoju 
Lokalnego Powiatu Zielonogórskiego na lata 2008-2015” została 
podjęta 18 „ZA”, przy 1 „WSTRZYMUJĄCYM” – Lech Czura. 

15) Skarbnik przedstawiła i mówiła autopoprawki. Autopoprawki Rada 
przyjęła 18 „ZA”, przy 1 „WSTRZYMUJĄCYM” – Lech Czura.   
Uchwałę XXXIX/319/10 w sprawie  zmiany w budżecie powiatu na 
2010 r. radni podjęli 18 głosami „ZA”, przy 1 
„WSTRZYMUJĄCYM” – Lech Czura. 

 
Ad 9. 
 Starosta zwracając się do Andrzeja Bawłowicza stwierdził, iż 
wykonawcy należy dać szansę naprawienia źle wykonanej drogi i w wypadku 
nie usunięcia wszystkich wad sprawę zgłosić prokuratorowi.  
 Marek Szarłata odpowiadając Andrzejowi Bawłowiczowi stwierdził, iż 
swoją opinią podważa autorytet drogowców, specjalistów. Odczytał wykonane 
na zamówienie Zarządu ekspertyzy wykonane prze firmę Budownictwo 
Sanitarne FUCHS. Podkreślił, że odbyły się spotkania, są sporządzone notatki 
służbowe. Przypomniał, iż na wniosek Andrzeja Bawłowicza zostały zaproszone 
osoby nieuprawnione. Na spornej drodze jest wzmacniana nawierzchnia, 
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kładziona nowa nawierzchnia, zostanie wymieniona konstrukcja nawierzchni i 
gruntu.  

Starosta zakomunikował, że wyegzekwowanie tych napraw będzie miało 
walor pouczający i dyscyplinujący dla innych wykonawców. Podniósł sprawę 
wielu zaległości z poprzedniej kadencji. Podziękował Michałowi Bandziakowi 
za sygnał w prawie wiatrołomów i suchych drzew zagrażających 
bezpieczeństwu. Zaproponował wizję lokalną pracowników zarządu dróg 
z radnym. Nadmienił, iż odblaski były zamontowane, lecz zostały skradzione. 
Należy uczulać mieszkańców, by bardziej dbali o mienie na swoim terenie. 
Odpowiadając Stanisławowi Okopieniowi w kwestii stanu wałów po powodzi 
i po nawałnicy powiadomił o zgłaszaniu Marszałkowi województwa i o tym 
problemie. Zarząd nie ma kompetencji innych, jedynie monitować. Komisja 
Wojewody stwierdziła, że powódź nie wyrządziła szkód znacznych drogowych. 
Zjazd do Radowic zostanie naprawiony. Lechowi Czurze odpowiedział, że 
chodnik ma szerokość 1,2 m i więcej nie może mieć, a barierki zostaną 
odnowione. 

Izabella Staszak, Sekretarz poinformowała, iż Statut Powiatu 
Zielonogórskiego jest aktualny. Herb został zatwierdzony uchwała Rady w 2000 
r., po pozytywnej opinii prof. Wojciecha Strzyżewskiego, członka Towarzystwa 
Heraldycznego. W ubiegłym roku został przygotowany nowy projekt statutu, 
lecz zgodnie wymogami prawa herb powiatu został przesłany do akceptacji 
Komisji Heraldycznej przy Ministerstwie Spraw Wewnętrznych i Administracji, 
po prawie rocznym oczekiwaniu (mimo, że należy wydać opinię w ciągu 
3 miesięcy) przyszła opinia negatywna. Zostanie złożona skarga na opieszałość 
urzędu. 

Ireneusz Nijaki spytał: „co na to prof. Wojciech Strzyżewski?” 
Izabella Staszak oznajmiła, że prof. Wojciech Strzyżewski nie ma 

zdania, „umył ręce”. Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i Administracji 
stwierdziło, iż  w 1999 r. Towarzystwo Heraldyczne nie istniało. 

Starosta poinformował Janinę Kałużę, że są zabezpieczone środki na 
przestawienie płotu, a nie zakup słupków. 
 
Ad 10. 
 Andrzej Bawłowicz poprosił o przekazywanie fachowych, rzetelnych 
informacji mieszkańcom, ponieważ krąży wiele wersji. Remonty cząstkowe są 
marnowaniem pieniędzy, są to prace nietrwałe. 

Lech Czura ponownie zwrócił się z prośbą o poszerzenie chodnika, 
obecna jego szerokość uniemożliwia swobodne poruszanie się. 

Tadeusz Cygański zwrócił uwagę, że droga Bojadła – Młynkowo została 
zniszczona nie przez powódź, lecz ciężki sprzęt, który ją rozjeżdża. Zaznaczył 
równie, że należałoby zabezpieczyć większe środki na zimowe utrzymanie dróg, 
gdyż nie ma gwarancji, że nie powtórzy się zima jak miniona.  
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Włodzimierz Kwaśniewicz, Dyrektor Lubuskiego Muzeum 
Wojskowego zs. w Drzonowie zaprosił zebranych na uroczystości z okazji 
rocznicy wybuchu II Wojny Światowej. Poprosił, by Zarząd Powiatu dokonał 
przeglądu stanu budynków w muzeum. Stwierdził, iż budżet jednostki jest 
bardzo niski, nie starcza na podstawowe funkcjonowanie. Przedstawił swój 
dorobek naukowy. 

Starosta podkreślił, iż wszyscy doceniają zaangażowanie, umiejętności 
organizacyjne i dorobek naukowy Dyrektora. Zaznaczył, że Rada i Zarząd robi 
wszystko by zwiększyć finansowanie i zdobywanie dodatkowych środków.  

Ryszard Górnicki przypomniał, iż poprzedni Marszałek Województwa 
przeznaczył 200.000 zł, lecz po zmianie Zarządu Województwa uległy zmianie 
też priorytety. Podkreślił, iż potrzebna jest wola współpracy wszystkich. 

Marek Szarłata powrócił do kwestii poruszanej przez Andrzeja 
Bawłowicza. Zauważył, że tok myślenia radnego podważa dokonywanie 
remontów cząstkowych. 

Andrzej Bawłowicz stwierdził, że nie chodzi o same prace, ale jakość ich 
wykonania. 

 
Ad 11. 
 Przewodniczący Rady Powiatu wobec wyczerpania porządku obrad 
zakończył posiedzenie. Oznajmił, iż następna sesja zaplanowana jest na 
30 września, o czym radni zostaną powiadomieni. Przypomniał radnym 
o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych w związku z zakończeniem 
kadencji, radni druki otrzymali wraz z podstawa i interpretacja prawną. 
 Obrady zamknięto o godzinie 1405. 

 
 
 
 
 
Protokolant       Przewodniczący 

        Rady Powiatu Zielonogórskiego  
         Jolanta Drygas     
               Krzysztof Sroczyński 
 
 
 

 


